考研英语复试自我介绍模板带翻译
Respected Professors，Good afternoon! I'm great honored to meet you here.
尊敬的各位教授，下午好!很荣幸在这里见到大家。
I'm ，26 years old ， born in____city ，____Province.In the year of 20xx，I entered XX University， majoring in _______. During those 4 years'study，I worked hard and I was always active in various activities. I gained the first scholarship for four times and I joined the Communist Party at the college.
我今年26岁，出生于____城市，____省，20xx年考入XX大学，主修______专业，在这四年的学习中，我努力学习，积极参加各种活动。我先后四次获得一等奖学金，并在学校期间加入了共产党。
However，with time going on ，the more I experienced， the clearer I realized that I'm really interested in the Enterprise Management .I find many enterprises have the problem of an unmatched management to its developing speed . I'm eager to learn more about management and I hope I can study further in this University.
但是，随着时间的推移，经历的越多，我越清楚的认识到我对企业管理真的很感兴趣，我发现很多企业都存在着管理与发展速度不匹配的问题。我很想学习更多的管理知识，也希望自己能在这所大学继续学习。
So I resigned in August,2008 and started the way to pursuing my studies. After about half year's hard work， I'm finally standing before your honorable professors now. I'm really excited. Though I've sacrificed much on my way to pusuing studies， I believe it's worthwhile. I believe working hard will finally be prepared. Thank you !
于是，我于2008年8月辞职，开始了我的求学之路，经过半年多努力，我终于站在了各位尊敬的教授面前。我真的很激动。虽然在求学的道路上我牺牲了很多，但我相信这是值得的。我相信努力工作终会有收获，谢谢大家！
